
Gymnastikudvalgsmøde 31.januar 2023 

Mødelokale A (kælderen) med spisning kl. 18-21.30 

Dagsorden 

1. Velkommen til gymnastikudvalget v/Lene 
• Præsentation af medlemmer 
• Herunder præsentation af nuværende form 
• Aftaler fremadrettet 

Referat: Lene fremlagde forslag om, at der skal være en næstformand i udvalget. Beslutningen er 
udsat til et senere møde. Der er ikke planer om at ændre den nuværende arbejdsform i udvalget med 
4 årlige møder. 
 

2. Kort orientering fra formanden v/Lene 
• Generalforsamling  

i. Passivt medlemskab 
ii. Medlemmer til hovedbestyrelsen 

iii. Kandidater til Årets LKB'er 

Referat:  
i. Udvalgsmedlemmer, som ikke selv er medlemmer (aktive gymnaster eller har børn der er 
gymnaster) kan kun stemme til generalforsamling, hvis de oprettes som passivt medlem. 
ii. Der er behov for nye medlemmer til hovedbestyrelsen.  
iii. Vi har som gymnastikafdeling mulighed for at indstille en kandidat til Årets LKB’er. Vi drøfter 
kandidater og Lene skriver indstilling. 

3. Kort orientering om økonomi v/Christine 
• Status på regnskab 2022 – er det i mål? 
• Status på 2023 (overførsler mv) 

Referat: 31/1 kom der en melding fra DGI om regnskabet for 2022 nu er ført. Christine tjekker 
igennem og gennemgår regnskabet med hovedkasserer i LKB. Umiddelbart ser det ud som forventet 
med det forventede overskud. 
Det har været en lang proces med manglende bogføring fra DGI, men der er lovet en bedre 
arbejdsgang på det fremadrettet. 
 

4. Fordeling af opgaver i udvalget v/Lene 
• Fordele arbejdsopgaver og ansvarsområder 

Referat: Arbejdsopgaver fordelt  
 

5. Foråret 2023 v/Lene 
• Planlægning af foråret: 

i. DGI-opvisning 
ii. Lokalopvisning 

iii. Afslutningsarrangementer v/Gitte, Annie og Mette 
iv. Sommergymnastik? 



v. Sommerskole? 

Referat:  
i. Oversigt klar – praktiske opgaver på dagen løses af forældre og gymnaster fra Italiens-holdet 
 
ii. Opvisningsudvalget har lavet opgavefordeling 
 
iii. Voksenarrangement: Vinyoga 24/4 (damehold og familiehold) + 1/5 (herrehold, gym/yoga og 
Body & mindfit) Lene og Gitte deltager 1/5. Alle deltager 24/4. 
Før-skole alder: 22/4 kl. 14-16: Legeland i Nordkraft. Der er booket to instruktører, som opstiller 
baner. Hvert barn må/skal medbringe 1 voksen. (Annie deltager fra udvalget) 
Skolealder: 29/4 kl. 14-16: Inkl. klatring (2 instruktører) og 1 springinstruktør. (Christine og evt. Lene 
deltager fra udvalget)  
Opgaver: Mail til instruktører og efterfølgende invitation til medlemmer (Mette, Annie og Gitte 
koordinerer) 
Instruktørafslutning: Bowling i Seaport med efterfølgende buffet. Start kl. 18.00. Onsdag 29. marts. 
(Gitte booker) 
 
iv. Ingen tilbagemeldinger på sommergymnastik – som det ser ud nu bliver der ikke oprettet 
sommerhold 
 
v. Mette B. arbejder på at oprette sommerskole efter sammen koncept som sidste år. 
 

6. DGI Landsdelsjuniorhold/AfterRep v/Gitte og Mette G 
• Status på hold, stævner og opvisninger 
• Status på økonomi 

Referat: Juniorholdet deltager i 10 opvisninger + juniorstævne. Økonomisk udfordret da begge 
stævnegebyrer er steget i forhold til budget. Der er søgt tilskud hos SIFA til bustransport til og fra 
Vejle. 38 gymnaster 
Afterrep. er stort set selvkørende udover halbookinger og indkøb af håndredskaber. 24 gymnaster 
 

7. Festival Del Sole 2023 v/Lene 
• Status 
• Økonomi 

Referat: 28 gymnaster, 4 instruktører og 1 forældre som deltager. Økonomien er presset, men der er 
iværksat en masse aktiviteter og søgt tilskud hos SIFA.  
 

8. Næste sæson 
• Udkast til årsplan (med de vi kender på nuværende tidspunkt) 
• Nye tanker? 
• Fremtid for lkb gymnastik (hold, udvalg, ”fødekæde”) 

Referat: Udkast for årsplan lægges på mødet i april, når vi kender datoer fra DGI. Vi sigter efter at 
lokalopvisningen ligger senere på sæsonen.  
Vi står foran en udfordring med at skaffe instruktører – særligt kompetente springinstruktører er en 
mangelvare. Der skal laves markedsføring for instruktører, og Lene skal bringe dilemmaet op for 



hovedbestyrelsen. 
 

9. Næste møde v/Lene 
• Midt i april, årsplan mv. 
• Evaluering af opvisninger 
• Evaluering af sæson 22/23 

Referat: Næste møde: 17. april kl. 17 
 

10. Eventuelt 

Referat: Forslag fra Annie om at få lavet videoer målrettet hhv. nye instruktører/frivillige og nye 
gymnaster 

 

 


